
 

 

 Rapport från kommunfullmäktige den 30 januari 2025 

 

Kränkningar i skolan 

Anfal Mahdi (V) ställde en fråga till skolkommunalrådet Sara Wettergren med anledning av 

det stora antalet kränkningar som sker i skolan. Frågan undrade om vad som planerades för 

förebyggande åtgärder. Inget barn ska utsättas för kränkningar i skolan. 

Barngruppernas storlek 

Carin Gustafsson (V), Lisa Stolpe (V) och Nina Jakku (V) har motionerat om maxtak i 

förskolan, de vill minska storleken på barngrupperna i förskolan så Skolverkets 

rekommendationer följs. Nina Jakku och Lisa Stolpe argumenterade mycket väl för att vi ska 

följa Skolverkets rekommendationer om maxtak i förskolan. Det var absolut inte något styret 

ville göra. 

CTC ett brottsförebyggande arbete 

För ett antal år sedan infördes CTC som en modell för brottsförebyggande arbete. V var 

kritiska men gick med på det för att följeforskning och årlig utvärdering skulle ske. När det 

visade sig att detta inte skedde lämnade Emma-Lina Johansson (V) in en motion om att 

arbetet med CTC skulle redovisas och utvärderas. Då valde styret att avveckla modellen som 

kostat mycket pengar och inte fungerat. Anders Skans (V) sa i debatten av vi var nöjda med 

att CTC avvecklats. 

Konstmuseum 

Centern hade en motion om att utreda att ett konstmuseum ska inrättas i den gamla 

casinolokalen i Slottsparken. Gunilla Ryd (V) lyfte upp att ambitionen borde vara att få ut 

konsten till folket. Hon ville se fler alternativ till hur konsten görs tillgänglig. 

Motion om utsatta områden 

Marek Lakatos (V) har lämnat in en interpellation om Malmö stads arbete med ANDTS-frågor 

(alkohol, narkotika, dopning, tobak och spel om pengar) till Sedat Arif (S) kommunalråd för 

socialfrågor. Frågorna gäller hur arbete planeras att genomföras och varför inte en lokal 

strategi finns. 

 


